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Bestyrelsesmøde onsdag den 12. dec. 2018 

Referat 

Fremmødt: Finn, Søren K, Lasse, Knud-Peder, Jørgen, Poul og Leslie 

Referent: Leslie 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

2. Nyt fra formanden og gennemgang af referat fra sidste møde. 
 

3. Gennemgang af tilbud fra forsikringsselskab på en fællesforsikring. 
Finn: Det har ikke muligt at finde et selskab, som vil forsikre bådene, men hele foreningen 
kan tegne forsikring for alle bådene. Det bliver en kompleks model at administrere. 
Umiddelbart ser det ud til at den enkelte bådejer kan opnå en bedre aftale med forsikring. 
 

4. Ønsker vi et tilbud på digital overvågning? Det nuværende kameraløsning leverer ikke 
detaljerede fotos, men virker præventivt. Det vil dog være bekosteligt at skifte ud med 
nyt anlæg. Afventer en mulighed for at overtage et brugt anlæg.  
 

5. Passive medlemmer - hvordan skal reglerne tolkes?  Den passus, der er i vores vedtægter, 
bør fjernes, eftersom vi ikke ønsker at administrere reglerne omkring dette. Ændring sker 
ved generalforsamling i foråret. 
 

6. Nyt fra øvrige udvalg: 
Finn: 5–års afleveringen på den nye bro? Poul undersøger hvornår det er aktuelt. 
Søm og skruer: el-dåser er renoveret og sikret mod højvande. Planlægger at få trukket 
kabel ud til ny bro. Ønske om at anskaffe en højtryksspuler, OK. Skab til rengøring skal 
købes ind.  
Problemer med lugtgener i jollehuset. Generne er forsøgt minimeret. Årsagen kan være at 
huset ligger på gl. søstrand-bund. Finn undersøger kloakrør. (Rotter) 
Ny ventilator til huset., den nuværende larmer. 
Jollepladser, 5 har sagt op. Pladserne kan udbydes efter nytår. 
 

7. Opdatering vedr. økonomi (Leslie). Økonomien balancerer. Udlejning har været bedre end 
forventet (budget 15.000.)  
 

8. Status for udlejning og behov for nyanskaffelser/vedligehold af jollehus.  
Der bookes pænt, bookinger i 19 og 20 er inde!  
 

9. 7. Eventuelt 
Jørgen ønsker at kunne opdatere kalender på web. Ligeledes opdatering af venteliste og 
husliste vil være nødvendig at kunne foretage løbende. LS kontakter Christian vedr. denne 
mulighed og adm. tilgang. 
 



Referat, møde 12. dec. 2018.  

 

 

 Side 2 af 2 

10.  Dato for næste møde: Torsdag den 14. Feb. Kl. 18. 
Generalforsamling 2. Marts. 
  


